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Göteborg & Co AB protokoll 3 (11)

§ 75
Sammanträdets öppnande

Jonas Ransgård hälsar alla välkomna och öppnar dagens sammanträde. 

Det antecknas att Madeleine Jonsson, Thaher Pelaseyed och Bosse Nordlander 
(Kommunal) anmält förhinder att närvara. 

Dagordningen fastställs men justerades senare enligt nedan.

Inget jäv anmäls inför dagens sammanträde.

§ 76
Protokolljusterare

Alice Vernersson utses att jämte ordföranden justera dagens protokoll.

§ 77   
Protokoll från styrelsens möte 2021-04-20 (bilaga 1)

Justerat protokoll från styrelsens sammanträde den 20 april 2021 anmäls och antecknas. 

§ 78   
Protokoll från Näringslivsgruppens möte 2021-04-13 
(bilaga 2)

Protokoll från Näringslivsgruppens möte den 13 april 2021 antecknas.
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§ 79   
VD-rapport 

VD-rapport (juni) hade tillställts styrelsen.

Peter Grönberg informerar om genomfört VD-råd i klustret, Lisebergs öppning, 
ökad beläggning på hotellen och senare öppettider på restaurangerna i staden.

Therese Brusberg sammanfattar det officiella firandet av staden den 4 juni. Det 
blev en succé som fick stort genomslag i media och många var uppkopplade till 
den digitala jubileumsproduktionen. Hedersgästprogrammet blev också bra och 
utgör en god grund inför firandet 2023. En sammanfattning kommer 
dokumenteras och delges styrelsen.

Beslut

Informationen antecknas. 
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§ 80   
Revidering Program för besöksnäringens utveckling fram till 
2030 

Ett utkast till reviderat program för besöksnäringens utveckling fram till 2030 med 
ytterligare underlag har varit utsänt till styrelsen.

Ordföranden informerade att Stadshus och Kommunstyrelsen inte förordat någon 
sammanläggning av besöksnäringsprogrammet och näringslivsprogrammet och att det är 
viktigt att remisstiden tar hänsyn till kranskommunernas möjligheter lämna politiska svar 
på remissen. 

Åsa Borvén redovisar processen hittills, med förankring, dialog och inspel. Det har varit 
en angelägen fråga som mött stort engagemang. Inspelen har handlat om besöksnäringens 
utveckling och förändring, hållbarhet som grundläggande förhållningssätt, nya 
målgrupper samt nya reseanledningar och vårda befintliga, digitalisering, samverkan och 
tydlighet i begrepp och definition. 

Under begreppet Hållbar destination 2030 presenteras perspektiven Besöka för besökaren 
och turisten, Leva för invånaren och Verka för näringslivets aktörer. Dessa perspektiv har 
åsatts delmål och därutöver finns fem gemensamma strategier om investeringar i 
infrastruktur, reseanledningar och upplevelser, samverkan, stadsutveckling samt 
innovation och nytänkande. 

Avsikten är att Göteborg & Co får ett tydligt samordningsansvar för genomförande och 
uppföljning. Tre undersökningar planeras genomföras i höst som tillsammans med 
befintliga ger underlag för att ta fram nollvärden. Beräkningarna av kommersiella 
gästnätter kompletteras med andra boendealternativ. Besöksnäringens önskemål om att 
först komma tillbaka till 2019 års nivå omhändertas i programmet.

Styrelsen för en diskussion om vikten att ha kvar ambitionen att fördubbla antalet 
gästnätter till 2030 för att bibehålla investeringsviljan, den vidgade definitionen av 
gästnätter, förankringen i andra styrdokument och andras verksamheter, programmets 
omfattning och behov av inledande sammanfattning, vikten av brett stöd och förankring i 
GR-kommunerna, behov av parkering för besökares bilar och cykelparkeringar, behovet 
av campingplatser och den fortsatta processen i ärendet. 

Beslut

Informationen antecknas.
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§ 81   
Status budfaser Evenemang & Möten 

Magnus Hallberg informerar om Scandinavian Mixed i golf på Vallda den 10-13 juni, 
som blir världens första jämställda golftävling på elitnivå. Vidare informeras om SM i 
ung företagsamhet 2022 med 1 500 deltagande gymnasieelever, för allokering vid nästa 
styrelsemöte. Läget i evenemangsfonden presenteras. Vidare lyfts ett problem med 
underfinansiering av vissa evenemang, primärt Julstaden och de årligen återkommande, 
som behöver ökad ekonomisk stabilitet för att kunna generera långsiktiga positiva 
effekter. 

Styrelsen för en diskussion om ljuskonstverk och anlitande av inhemska ljuskonstnärer, 
fasta eller tillfälliga installationer och ansvaret för dessa samt möjligheten söka ökad 
finansiering för Julstaden och annan finansiär i staden för de årligen återkommande 
evenemangen. 

Beslut

Informationen antecknas.

§ 82   
Ett bättre city 

Martin Karlsson informerar om projektet Ett bättre city, projektets deltagande 
organisationer, arbetsgrupp och referensgrupp, genomförda workshops och webbinarier 
och expertintervjuer. Syftet har varit att skapa samsyn om utvecklingen, insikt om vad 
som krävs framöver och insikt om nya angreppssätt och arbetsmetoder. 

Bakgrunden är förändringar när det gäller arbetslivet, affärsresandet, fritiden och inom 
detaljhandeln, påskyndade av pågående pandemi. Gränserna mellan hem, jobb och fritid 
suddas alltmer ut och det uppstår nya tjänster, utbud och upplevelser, vilket kräver ökad 
samverkan mellan näringsliv och offentliga aktörer. 

Projektet rekommenderar en fortsatt förändringsresa, genomförande av ett pilotprojekt, 
utveckling av en digital strategi för destinationen och en ny vision för city. 

Beslut

Informationen antecknas.
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§ 83   
Destinationskommunikation 

Andrea Jovell informerar om inriktningen för bolagets destinationskommunikation som 
bygger på människornas önskemål och vad andra gör. Marknadsföringen sker i Sverige 
men även internationellt. Det övergripande uppdraget är att få fler att upptäcka och välja 
Göteborg och göteborgsområdet. Det primära målet är att öka antalet besök, i andra hand 
stärka varumärket. Bolagets antaganden bygger på att resandet i Sverige är återställt 2022 
och de internationella besöken 2024. 

Andrea redovisar destinationens varumärkesstrategi, kundresan med fokus på inspiration, 
drömma och planera, årshjulet för 2021, prioriterade målgrupper, exempel på kampanjer, 
publikationer och innehåll på Göteborg.com, infartsskyltar m.m. samt svarar på frågor om 
samarbete med bokningssajter och andra städers arbete.

Beslut

Informationen antecknas.

§ 84   
Avvikelser Göteborgs Stads policy för representation och 
gåvor (bilaga 3-4) 

Förelåg förslag till avvikelse från stadens policy för representation och gåvor enligt bilaga 
till kallelsen. 

Beslut

Föreslagna avvikelser från Göteborgs Stads policy och riktlinjer för representation och 
gåvor godkänns. 

§ 85   
Fastställande av försäkringsprogram 2021 (bilaga 5-6)

Förelåg förslag till fastställande av försäkringsprogram enligt bilaga till kallelsen. 

Beslut

Försäkringsprogram 2021 för Göteborg & Co AB fastställs.
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§ 86   
Yttrande över Göteborgs Stads riktlinje i arbetet mot 
våldsbejakande extremism och radikalisering (bilaga 7-8) 

Stadsledningskontoret har tagit fram en riktlinje som ska stärka Göteborgs Stads förmåga 
i arbetet mot våldsbejakande extremism och radikalisering, som remitterats till bolaget. 
Förelåg förslag till yttrande enligt bilaga till kallelsen.

Alice Vernersson yrkar att förslaget avstyrks enligt bilaga till protokollet och översänds 
till kommunstyrelsen.

Ordföranden yrkar enligt bolagets förslag i bilaga 7 till kallelsen.

Ordföranden ställer proposition på yrkandena och finner att styrelsen beslutat enligt 
ordförandens förslag.

Beslut

1. Förslag på riktlinje mot våldsbejakande extremism och radikalisering tillstyrks
2. Förslag på åtgärder enligt bifogat missiv tillstyrks
3. Yttrandet översänds till kommunstyrelsen.

§ 87   
Yttrande över Översiktsplan för Göteborg, fördjupning 
centrala Göteborg samt Högsbo-Frölunda med Dag 
Hammarskjöldsleden (bilaga 9) 

Förelåg förslag till yttrande över Översiktsplan för Göteborg, fördjupning centrala 
Göteborg samt Högsbo-Frölunda med Dag Hammarskjöldsleden enligt bilaga till 
kallelsen.

Beslut

1. Yttrande över ny översiktsplan för Göteborg samt fördjupningar för centrala 
Göteborg och för Högsbo-Frölunda med Dag Hammarskjöldsleden godkänns

2. Yttrandet översänds till byggnadsnämnden.
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§ 88   
Yttrande över Åtgärdsvalsstudie Dag Hammarskjölds 
boulevard (bilaga 10) 

Förelåg förslag till yttrande över åtgärdsvalsstudie för Dag Hammarskjölds boulevard 
enligt bilaga till kallelsen. 

Beslut

1. Yttrande över åtgärdsvalsstudie för Dag Hammarskjölds boulevard godkänns
2. Yttrandet översänds till trafiknämnden.

§ 89    
Handlingsplan ägardialog 2020 – Pandemins påverkan på 
hotellinvesteringar (bilaga 11) 

Stadshus AB har efter ägardialog uppdragit åt Göteborg & Co AB att redovisa den 
pågående pandemins påverkan på hotellinvesteringar. Förelåg förslag till redovisning och 
beslut enligt bilaga till kallelsen.

Beslut

1. Redovisning av uppdrag avseende pandemins påverkan på hotellinvesteringar i 
enlighet med uppdrag i handlingsplan från ägardialog 2020 godkänns och 
förklaras fullgjort

2. Redovisning av uppdrag avseende pandemins påverkan på hotellinvesteringar 
översänds till Göteborgs Stadshus AB.
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§ 90   
Status från styrelsemedlemmar 

Eva Flyborg rekommenderar deltagande i eftermiddagens evenemangsinformation.

Ordföranden informerar om möten med besöksnäringens forum BNF, varvid framförts 
önskemål att hela styrelsen deltar vid tillfälle framöver och diskuterats behov av 
deltagande i BNF från rese- och transportbranschen och kultursektorn. Han informerar 
vidare om genomfört möte med klusterpresidierna och besök på GR om 
besöksnäringsprogrammet.

Anna-Karin Hammarstrand informerar om en motion till fullmäktige från demokraterna 
med önskemål om mindre omfattande handlingar i ärenden.

Beslut

Informationen antecknas.

§ 91   
Övriga frågor

Inga övriga frågor anmäls. 

§ 92   

Mötets avslutande

Ordföranden förklarar mötet avslutat.
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bilaga

Yrkande (Vänsterpartiet, Miljöpartiet)

Yrkande angående – Göteborgs Stads riktlinje 
mot våldsbejakande extremism och 
radikalisering
Förslag till beslut i styrelsen för Göteborg & Co: 
1. Förslag på riktlinje mot våldsbejakande extremism och radikalisering avstyrks med 

motiveringen att riktlinjen i sin nuvarande form riskerar att leda till godtycklighet och 
diskriminering. 

2. Yrkandet översänds till kommunstyrelsen. 

Yrkandet 
I arbetet mot våldsbejakande extremism är det angeläget att de styrdokument som tas 
fram också går att använda. Vi anser att den förslagna riktlinjen inte lever upp till det 
kravet. Framför allt handlar det om skrivningarna om att upptäcka individer eller 
föreningar som ”kan ha en koppling till våldsbejakande extremistiska miljöer” samt 
”samröre eller inflytande från individer, grupper och strukturer med koppling till 
våldsbejakande extremistiska miljöer”. Vad en koppling eller en struktur i detta 
sammanhang innebär är mycket oklart. Skrivningarna insinuerar att det ska räcka med en 
obekräftad misstanke om att någon individ kan ha koppling till våldsbejakande extremism 
för att exempelvis inte få hyra en lokal eller ta ett arbete. En godtycklig bedömning om att 
någon kan ha en koppling till våldsbejakande extremism skapar en rättsosäkerhet och 
riskerar att leda till fördomsbaserade lokala riktlinjer och att enskilda göteborgare inte 
bedöms utifrån faktiska belägg. 

Det är av stor vikt arbetet mot våldsbejakande extremism inte får en negativ påverkan på 
arbetet att bredda mångfalden bland de sökande i rekryteringsförfarandet. Då förslaget till 
riktlinje som vi ska ta ställning innehåller väldigt lösa formuleringar om ”individer, 
grupper och strukturer med koppling till våldsbejakande extremistiska miljöer” så är 
risken för att staden utsätter någon för diskriminering stor. Det visar också den kritik som 
staden fick från JO efter att en muslimsk kvinna hindrats från att delta i ett panelsamtal, 
utan någon saklig grund. Vi anser därför att riktlinjen i sin nuvarande form ska avstyrkas.
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Detta dokument är elektroniskt signerat.

2e vice ordförande: Alice Vernersson

Sekreterare: Jan Persson

Ordförande: Jonas Ransgård
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	Andrea Jovell informerar om inriktningen för bolagets destinationskommunikation som bygger på människornas önskemål och vad andra gör. Marknadsföringen sker i Sverige men även internationellt. Det övergripande uppdraget är att få fler att upptäcka och välja Göteborg och göteborgsområdet. Det primära målet är att öka antalet besök, i andra hand stärka varumärket. Bolagets antaganden bygger på att resandet i Sverige är återställt 2022 och de internationella besöken 2024.   Andrea redovisar destinationens varumärkesstrategi, kundresan med fokus på inspiration, drömma och planera, årshjulet för 2021, prioriterade målgrupper, exempel på kampanjer, publikationer och innehåll på Göteborg.com, infartsskyltar m.m. samt svarar på frågor om samarbete med bokningssajter och andra städers arbete.
	Beslut

	§ 84
	Avvikelser Göteborgs Stads policy för representation och gåvor (bilaga 3-4)
	Förelåg förslag till avvikelse från stadens policy för representation och gåvor enligt bilaga till kallelsen.
	Beslut

	§ 85
	Fastställande av försäkringsprogram 2021 (bilaga 5-6)
	Förelåg förslag till fastställande av försäkringsprogram enligt bilaga till kallelsen.
	Beslut

	§ 86
	Yttrande över Göteborgs Stads riktlinje i arbetet mot våldsbejakande extremism och radikalisering (bilaga 7-8)
	Stadsledningskontoret har tagit fram en riktlinje som ska stärka Göteborgs Stads förmåga i arbetet mot våldsbejakande extremism och radikalisering, som remitterats till bolaget. Förelåg förslag till yttrande enligt bilaga till kallelsen.  Alice Vernersson yrkar att förslaget avstyrks enligt bilaga till protokollet och översänds till kommunstyrelsen.
	Beslut

	§ 87
	Yttrande över Översiktsplan för Göteborg, fördjupning centrala Göteborg samt Högsbo-Frölunda med Dag Hammarskjöldsleden (bilaga 9)
	Förelåg förslag till yttrande över Översiktsplan för Göteborg, fördjupning centrala Göteborg samt Högsbo-Frölunda med Dag Hammarskjöldsleden enligt bilaga till kallelsen.
	Beslut

	§ 88
	Yttrande över Åtgärdsvalsstudie Dag Hammarskjölds boulevard (bilaga 10)
	Förelåg förslag till yttrande över åtgärdsvalsstudie för Dag Hammarskjölds boulevard enligt bilaga till kallelsen.
	Beslut

	§ 89
	Handlingsplan ägardialog 2020 – Pandemins påverkan på hotellinvesteringar (bilaga 11)
	Stadshus AB har efter ägardialog uppdragit åt Göteborg & Co AB att redovisa den pågående pandemins påverkan på hotellinvesteringar. Förelåg förslag till redovisning och beslut enligt bilaga till kallelsen.
	Beslut

	§ 90
	Status från styrelsemedlemmar
	Eva Flyborg rekommenderar deltagande i eftermiddagens evenemangsinformation.  Ordföranden informerar om möten med besöksnäringens forum BNF, varvid framförts önskemål att hela styrelsen deltar vid tillfälle framöver och diskuterats behov av deltagande i BNF från rese- och transportbranschen och kultursektorn. Han informerar vidare om genomfört möte med klusterpresidierna och besök på GR om besöksnäringsprogrammet.  Anna-Karin Hammarstrand informerar om en motion till fullmäktige från demokraterna med önskemål om mindre omfattande handlingar i ärenden.
	Beslut

	§ 91
	Övriga frågor
	Inga övriga frågor anmäls.

	§ 92
	Ordföranden förklarar mötet avslutat.
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